

Title (en)

Model footballplayer for table football game and table football game provided with this football player.

Title (de)

Spielfigur für Fussballspiel und Fussballspiel versehen mit diesem Spielfigur.

Title (fr)

Figurine pour jeu de baby-foot et jeu de baby-foot équipé de cette figurine.

Publication

**EP 0500476 A1 19920826 (FR)**

Application

**EP 92420040 A 19920204**

Priority

FR 9101510 A 19910205

Abstract (en)

This model football player is of the type consisting of two elements which can be assembled to each other, at least one of which can be engaged on the support rod and at least one of which supports a stud which can be engaged in a radial hole provided, for it to pass through, in the rod segment intended to receive this model football player (3). On the one hand, one (3a) of the elements forms virtually the entire body thereof and has a transverse hole (4) passing right through it, from one side to the other, and with the same transverse section as the rod (2) and, on the other hand, the second element (3b), which can be assembled to the first element (3a) by means of complementarity of shape, forms one end part of the body of the model football player, such as the head or the feet, and carries a cylindrical spindle (7) which acts as the stud (7) and which, to this end, is suitable for axial engagement in the first element (3a), its length being sufficient to enable it to pass right through the support rod (2), in the manner of a pin, via the chosen radial hole (6). <IMAGE>

Abstract (fr)

Cette figurine est du type constitué de deux éléments assemblables l'un à l'autre, dont au moins l'un est engageable sur la barre support et dont au moins l'un supporte un téton engageable dans un perçage radial prévu, pour son passage, dans le segment de barre destiné à recevoir cette figurine (3). D'autre part, l'un (3a) des éléments constitue la presque totalité de son corps et présente un trou transversal (4) le traversant de part en part, d'un côté à l'autre et de même section transversale que la barre (2) et, d'autre part, le second élément (3b), assemblable au premier élément (3a) par complémentarité de forme constitue une partie terminale du corps de la figurine, telle que la tête ou les pieds et porte une tige cylindrique (7) qui joue le rôle du téton (7) et qui, à cet effet, est apte à être engagée axialement dans le premier élément (3a), sa longueur étant suffisante pour lui permettre de traverser la barre support (2), de part en part, à la manière d'une goupille, par le perçage radial (6) choisi. <IMAGE>

IPC 1-7

**A63F 7/06**

IPC 8 full level

**A63F 7/06** (2006.01); **A63F 7/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A63F 7/0676** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] BE 852821 A 19770718 - VANHOENACKER STEVEN
- [Y] FR 2072774 A5 19710924 - ARCO FALC SRL

Cited by

DE102009019241A1; US6446963B1; US6357744B1; EP0917895A1; FR2771304A1; EP1066865A1; FR2795972A1; EP0978300A1; FR2782016A1; GB2289631A; FR2720008A1; GB2289631B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0500476 A1 19920826; EP 0500476 B1 19941214**; AT E115426 T1 19941215; DE 69200866 D1 19950126; DE 69200866 T2 19950504; ES 2066586 T3 19950301; FR 2672229 A1 19920807; FR 2672229 B1 19950106

DOCDB simple family (application)

**EP 92420040 A 19920204**; AT 92420040 T 19920204; DE 69200866 T 19920204; ES 92420040 T 19920204; FR 9101510 A 19910205